
Fremkomne forslag til generalforsamlingen den 23-4-2007 – Forslagene indgår til drøftelse under 
dagsordenens punkt 5. 
 
 
Oprettelse af legeplads - evt nedsættelse af legepladsudvalg, hvis der ikke er det i forvejen 
Parkeringspladsen ved Strandløkken 14 mm - ønsker, at der bliver lavet en indgang fra parkeringspladsen 
så hækken ikke bliver ødelagt. 
 
Ingelise Tengberg 
Strandløkken 18 
 
*************************************************************************************************************************** 
 
Forslag til generalforsamlingen: 
     
1. Jeg foreslår at vi sætter penge af i vores budget til etablering af en legeplads på et passende område i 
foreningen.  
 
2. Cykel & gangstier på St. Magleby Strandvej. Jeg kan læse ud fra jeres beretning at kommunen ikke har 
penge til sikring af vejen. Dette er yderst kritisabelt 
og kan på sigt blive årsag til en mindre eller størrere ulykke. Jeg foreslår at vi i grundejerforeningen presser 
kommunen yderligere og hvis det ikke hjælper, så må vi indrykke en artikel i relevante dagblade. Hvis det 
heller ikke hjælper ..... så foreslår jeg at vi (hvis muligt ?) undlader at bruge penge på de fredede arealer og 
istedet bruger vores penge på først og fremmest at sikre hinanden (børn som voksne). Jeg syntes under alle 
omstændigheder at de kr. 25.000 som er budgetteret med i driftsbudgettet ikke bliver brugt inden en endelig 
afklaring foreligger (samt andre udgifter i forbindelse med de fredede områder).  
 
Med venlig hilsen 
 
Tommy & Karina Reimers 
Engløkken 94 
 
************************************************************************************************************************** 
 
Følgende ønskes tilføjet under punkt 5 på dagsordenen til generalforsamlingen onsdag d. 23. april 2008:  
 
Håndhævelse af regler jf. lokalplan og foreningsvedtægter 
 
Det ønskes diskuteret og/eller oplyst, hvad bestyrelsens holdning til håndhævelse af regler vedr. hegn, 
hække, læskærme, stier og materialevalg er, samt hvorledes der påtænktes sanktionering overfor 
ovennævnte, der er opsat uden for reglerne.   
 
Godt eksempel: privat sti hen over fælles areal til parkeringsplads. 
 
Mvh 
  
Anders Terkelsen 
Sandløkken 22 
 
*************************************************************************************************************************** 
 
Forslag til behandling på generalforsamling: 
 
Fartbegrænsninger 
Til den snarlige generalforsamling vil jeg også gerne have, at vi kan diskutere den hastighed som der køres 
med på vores tre veje. Som det er nu køres der alt for hurtigt og jeg frygter at der kan ske ulykker, da her bor 
mange børn. Jeg har fra NCC hørt, at der inden længe opsættes skilte med max. hastighed på 40 km i timen 
– det er ALT for hurtigt. Jeg og andre ønsker skilte, der begrænser hastigheden til 10 el. 15 km i timen og 



gerne sammen med skilte, der gør opmærksom på legende børn. Ville det være muligt at få lavet fartbump i 
forbindelse med asfalteringen af Strand- og Engløkken? 
 
Fjernelse af betonrør på stierne 
Der står flere steder store betonrør for enden af stierne. Jeg er klar over, at de står dér for at hindre, at folk 
kører op på disse stier. Det er voksne mennesker, der bor her og jeg er sikker på, at det godt kan forstås 
uden at vores stier skæmmes af grimme rør, som i øvrigt bliver brugt til skrald… Derfor vil jeg gerne foreslå, 
at disse rør fjernes så snart som muligt. Alternativt kunne der opstilles noget som var pænere evt. med træer 
eller planter i.  
 
Legeplads 
Det er mig en gåde, at der ikke er tænkt en legeplads ind i et område, hvor man på forhånd vidste, at mange 
børnefamilier ville flytte ind. Men heldigvis er der jo mange fællesarealer og også flere steder, hvor en 
legeplads vil være en mulighed. Dette vil jeg gerne foreslå til behandling på generalforsamlingen. 
 
I øvrigt tak for et godt nyhedsbrev og et stort arbejde fra din og bestyrelsens side 
 
Mvh Kristine Janniche og Claus Thomsen, Strandløkken 19. 
 
*************************************************************************************************************************** 
 
Forslag ; Hegn rundt om p.plads – indgang i enden 
 
Poul Jahn 
Strandløkken 26 
 
*************************************************************************************************************************** 
 
Forslag : Etablering af legeplads 
 
T.Kristensen 
Engløkken 33 
 
*************************************************************************************************************************** 
 
Forslag: En fast p-plads pr. ejendom så tæt ved ejendommen som muligt 
 
Johnny Lundager 
Sandløkken 10 
 
Med hensyn til parkeringen, mener vi de skal afmærkes med streger og hvert hus skal have sin egen private 
p-plads. Det er ikke fleksibelt, men hvis man kommer sent hjem, har man altid sin egen plads.  
  
Med venlig hilsen 
Karin & Allan Gross 
Engløkken 29 

 

 
Bestyrelsen vil alt efter drøftelsernes udfald stille forslag om nedsættelse af et eller flere 
udvalg. 
 
 


